

Azərbaycan Dövlət İqtisad Universitetinin (UNEC)  
“İqtisadiyyat” kafedrasının baş müəllimi VƏFA ARİF QIZI HÜSEYNOVA-nın  
*Elmi və tədris-metodik əsərlərinin siyahısı*  
*SCOPUS VƏ Web of Science sistemində məqalələr:*

1. V.A.Hüseynova, «Food security and optimal government intervention level in agriculture // «Bulgarian Journal of Agricultural Science», 25 (Suppl. 2) 2019 , Indexed em Scopus
2. Implementation of Mobile Entrepreneurial Learning in the Context of Flexible Integration of Traditions and Innovations. December 2020 [International Journal of Interactive Mobile Technologies \(iJIM\)](#) 14(21) Baku State University, Baku, Azerbaijan
3. CLUSTER APPROACH TO SUSTAINABLE DEVELOPMENT OF THE NATIONAL ECONOMY. 37 th International Scientific Conference on Economic and Social Development – “Socio Economic Problems of Sustainable Development” 2019 Indexed em Scopus
4. Spatial development of territories based on a system of key performance indicators. Economic and Social Development 55th International Scientific Conference on Economic and Social Development Baku, 18-19 June 2020
5. Impact investment A smart strategy for sustainable development goals achievement. Economic and Social Development 55th International Scientific Conference on Economic and Social Development Baku, 18-19 June 2020
6. Cluster approach to sustainable development of the national economy. Economic and Social Development 37 th International Scientific Conference on Economic and Social Development – "Socio Economic Problems of Sustainable Development" Baku, 14-15 February 2019

*Beynəlxalq nüfuzlu elmi jurnallarda nəşr olunan məqalələr, ocümlədən AAK-təsiyə ediləndövri elmi nəşrlər:*

- 1 V.A.Hüseynova: Генерация функции совокупного предложения для Азербайджана. Вестник экономической интеграции, №3, Москва 2013
- 2 Анализ детерминантов совокупного предложения в Азербайджане. На 17 Международную научно-практическую конференцию «Экономика, социология и право в современном мире: проблемы и поиски решений». Российская Федерация, г.Пятигорск, Международная Академия Финансовых Технологий, 2013

- 3 Некоторые выводы по проблеме равновесия совокупного спроса и совокупного предложения в Азербайджане. На 19 Международную научно-практическую конференцию «Экономика, социология и право в современном мире: проблемы и поиски решений». Российская Федерация, г.Пятигорск, Международная Академия Финансовых Технологий, 2013

**4. Meaagement as the principal factor for the economic growth of business. Management and Business Research**

**5. Роль международных нефтегазовых проектов во внешней политике Азербайджана.**  
“XXI əsrдə Beynəlxalq İqtisadi Münasibətlərin Prioritet İstiqamətləri” mövzusunda Beynəlxalq Elmi Konfrans. 22.05.2020

**6. Приоритетное развитие экономики Азербайджана. Международная научно – практическая конференция. Полтава.Украина 18.11.2020**

**7. The impact of COVID-19 on the global economy in the context of globalization. 13 янв. 2021 г. — The 20 th International Scientific Conference Globalization and its Socio-Economic Consequences 2020. Zilina, Slovak Republic, October 21-22,**

**8. V.A.Hüseynova The Impact Of Pandemic On Azerbaijan Balance of Payments. UNEC. 70th International Scientific Baku 20214.e**

**9 .Econometric Evaluation of the Rationality of Agricultural Processing in Azerbaijan. at 2nd International Conference on Global Competition & Innovation Management (ICGCIM) held on April 17-19, 2020 at Istanbul University, Istanbul, Turkey 17/04/2020 - 19/04/2020 ISBN: 978-605-82848-2-1 <https://kry.istanbul.edu.tr> II. Uluslararası Küresel Rekabet ve Yenilik Yönetimi Konferansı “Küçük Yenilikler, Büyük Devrimler”**

**10. The impact of COVID-19 on the global economy in the context of globalization.**  
<https://www.shs-conferences.org/articles/shsconf/abs/2021/03/contents/contents.html>

**11. Анализ детерминантов совокупного предложения в Азербайджане. На 17 Международную научно-практическую конференцию «Экономика, социология и право в современном мире: проблемы и поиски решений». Российская Федерация, г.Пятигорск, Международная Академия Финансовых Технологий, 2013**

**12. Некоторые выводы по проблеме равновесия совокупного спроса и совокупного предложения в Азербайджане. На 19 Международную научно-практическую конференцию «Экономика, социология и право в современном мире: проблемы и поиски решений». Российская Федерация, г.Пятигорск, Международная Академия Финансовых Технологий, 2013**

### ***Tədris vəsaitləri***

**1. Program. История экономической мысли. Azərbaycan Dövlət İqtisad Universitetinin nəşriyyatı.Bakı. 2016**

**2. Azərbaycan iqtisadiyyatı. Fənn praqramı Azərbaycan Dövlət İqtisad Universitetinin nəşriyyatı.Bakı. 2016**

### ***Monoqrafiya və toplu əsərlərdə məqalələri***

**1.V.A.Hüseynova: Методы государственного воздействия на рынок. Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyası “İqtisadiyyat” İnstitutu.Azərbaycan Respublikası Təhsil Nazirliyi Bakı Biznes Universiteti**

**Azərbaycan Respublikası Sahibkarlar (işəgötürənlər) Təşkilatları Milli Konfiderasiyası - “Azərbaycan Respublikasının Milli Sahibkarlığının formallaşması və inkişafının əsas**

**istiqamətləri” mövzusuna həsr edilmiş elmi-praktiki konfransın materialları, Bakı, 24 may 2002**

2. Müstəqilliyə keçid dovründə iqtisadi inkişaf istiqamətləri. Azərbaycan Respublikasının Dövlət Müstəqilliyinin 10-cu il dönümünə həsr olunmuş elmi-praktiki konfransın tezisləri (12-13 oktyabr 2001-ci il), Azərbaycan Respublikası Təhsil Nazirliyi ADIU, Bakı – 2002
3. Проблемы предпринимательства в рыночной экономике Азербайджана. Azərbaycan Respublikası İqtisadi İnkişaf Nazirliyi, Azərbaycan Respublikası Maliyyə İqtisad Kolleci “Azərbaycan Respublikasında sahibkarlığın inkişafında orta ixtisas müəssisələrin rolü” mövzusunda Ümumrespublika Elmi-praktiki konfransın tezisləri, Bakı – 2003
4. Будущее государственной политики в области занятости. Azərbaycan Respublikası Təhsil Nazirliyi, Azərbaycan Beynəlxalq Universiteti, 2002-ci ildə professor-müəllim heyətinin apardığı elmi-tədqiqat işlərinin yekununa həsr edilmiş elmi konfransın materialları (23-24 aprel 2003-cu il)
5. Вклад Г.А.Алиева в экономику страны. Azərbaycan Respublikası prezidenti H.Əliyev canablarının anadan olmasının 80 illiyinə həsr edilmiş elmi-praktiki ronfransın materialları Azərbaycan Respublikası Təhsil Nazirliyi, ADIU - Bakı, 2003
6. Проблема агрегирования в экономике. «İrək yolu» Azərbaycan Universitetinin elmi jurnalı, №4, Bakı, 2012
7. О некоторых теоретических и практических аспектах совокупного спроса и совокупного предложения. О некоторых теоретических и практических аспектах совокупного спроса и совокупного предложения
8. Некоторые уточнения по спросу и предложению на микроуровне. AMEA-nin İqtisadiyyat İnstitutu. Elmi əsərlər, №3, Bakı, 2012
9. Тенденции в динамике компонентов и детерминантов потребления совокупного спроса в Азербайджане. AMEA-nin İqtisadiyyat İnstitutu. Elmi əsərlər, №1, Bakı, 2013